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16 december 2008

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde 
Staten door het statenlid Gabriëlle van Dinteren van de fractie GroenLinks 

Onderwerp: ballenvangers Mortiere

Toelichting
De golfbaan bij de woonwijk Mortiere in Middelburg is onlangs weer in de belangstelling komen te 
staan door de aanwezigheid van metershoge masten op het golfterrein (ballenvangers). De 
bezwarentermijn voor de vergunning loopt nog, maar de masten staan er al-vast. Eerder was er ophef 
over het ontrekken van een pad aan de openbaarheid zonder dat daar de benodigde vergunningen 
voor waren verleend. Later bleek nog eens dat er grondwerkzaamheden aan de dijk waren verricht 
zonder dat er een aanlegvergunning voor deze werkzaamheden was verleend.  De dijk had n.b. 
volgens het bestemmingsplan een beschermde status. De ontwerp-aanlegvergunning kwam ter 
inzage op het moment dat het meeste werk voor de golfbaan al was verzet.

Vragen
1. Is met u vooraf overleg geweest over het afgraven van een dijk met een beschermde status.
2. Zo ja wat was hiervan de uitkomst
3. Bent u met ons van mening dat de hoogte en massa van het bouwwerk heeft geleid tot een 

aantasting van de kernkwaliteiten van het omliggende landschap, en niet bepaald een 
visitekaartje voor de stad Middelburg en de provincie is;

4. Zo ja, hoe verhoudt zich dat tot het daarover gestelde in het IOP;
5. Passen de masten in de provinciale visie zoals vastgelegd in het Routeontwerp A58-N62 

"Vensters op Zeeland";
6. Wat is uw oordeel over de verrommeling van het landschap langs de A58 ter plaatse van de 

Mortiere door diverse reclameborden en nu metershoge masten (ballenvangers);
7. Staat deze verrommeling niet in schril contrast met het door de provincie buiten bebouwde 

kommen gevoerde beleid (bijv. landschapsverordening) om die verrommeling juist tegen te 
gaan;

8. Zo ja is de handelwijze van de gemeente Middelburg voor u aanleiding tot het opnemen van 
regels omtrent verrommeling (reclameborden, masten e.d. in de snelwegzone) in de in 
voorbereiding zijnde ruimtelijke verordening (art. 4.1 nWro, naast het reeds gestelde in de 
landschapsverordening die zich beperkt tot het buitengebied) alsmede het sturen van een 
kritische brief hierover aan de gemeente Middelburg;

9. Wat is uw oordeel over de keuze van de gemeente om 'dure' grond langs de snelweg, als 
golfbaan in te richten met als kennelijk gevolg dat de gemeente zich voor een toekomstig 
bedrijventerrein gaat beroepen op het Nationaal Landschap;

10. Waarom kunnen elders in den lande golfterreinen langs snelwegen wel zonder netten.
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